

學號	姓名	棟別	樓層	房號	床號	109 舊床位	學號	姓名	棟別	樓層	房號	床號	109 舊床位
1040665	楊○○	男一舍	5樓	530	A		1042959	葉○○	女一舍	6樓	615	A	
1051553	葉○○	男一舍	5樓	509	D		1062752	吳○○	女一舍	9樓	910	A	
1061549	黃○○	男一舍	5樓	530	C		1063247	程○○	女一舍	6樓	615	C	
1062254	施○○	男一舍	5樓	509	C		1081863	何○○	女一舍	6樓	623	A	
1071547	張○○	男一舍	7樓	717	C		1092946	陳○○	女一舍	6樓	601	B	
1071656	陳○○	男一舍	6樓	626	C								
1073053	陳○○	男一舍	5樓	526	D								
1080762	劉○○	男一舍	6樓	627	A								
1081448	鄭○○	男一舍	6樓	625	A								
1090856	陳○○	男一舍	6樓	625	D								
1091554	余○○	男一舍	7樓	717	D	627C							
1093556	陳○○	男一舍	6樓	616	C								

請遵守以下規定，以利暑期寢室及床位整備作業。

1. 更換床位：110學年的床位若異於109學年，女生最遲請於7/31日前搬妥；若暑期沒有住宿，請於離宿前完成搬遷；男生施工緣故搬遷時間請等候通知。
2. 暑期不住宿：請將個人物品整理好再離開，重要東西務必帶走，勿佔用房內其他空間。
3. 110不續住：請於109-2住宿截止日前完成退宿手續（大學部6/27，研究生7/31）。

Please abide by the following regulations to facilitate summer dormitory accommodation and bed preparation for next semester.

1. If you change your bed: If your bed in the 110 academic year is different from that in the 109 academic year, for female students, please finish your moving before July 31. If you do not stay during summer, please move your bed before leaving dormitory. Male students please wait for the later notice about bed relocation due to construction.
2. If you do not stay during summer vacation: Please tidy up your personal belongings before leaving and take away your important belongings. Do not occupy vacant beds in your room.
3. If you do not continue to stay in the following year: Please complete the check-out procedure before the deadline of 109-2 semester (Undergraduates: 6/27, Master's/PhD: 7/31).